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 Kindcentrum

de Fontein
OPVANG EN ONDERWIJS ONDER ÉÉN DAK

Opvang en onderwijs onder één dak, 
dat is het idee van kindcentrum de 
Fontein. In een pand dat prachtig 
verbouwd is vind je de kinderop-
vang van Klein Alkmaar én het 
onderwijs van de openbare basis-
school de Fontein. In kindcentrum 
de Fontein zijn alle kinderen van 0 
t/m 12 welkom. 

Het voordeel van alles onder één 
dak? De jongste kinderen kennen 
het gebouw en zien de juffen en 
meesters bij wie ze later in de
klas komen al. Voor ouders en 
begeleiders is dat ook prettig: 
minder reistijd, minder zorgen.  

De kinderopvang van Klein Alkmaar 
heeft een prachtige plek in het 
gebouw, met een eigen speelplaats 

waar de kleintjes veilig naar buiten 
kunnen. Over de verbouwing en 
de nieuwe kleuren en inrichting 

van de kinderopvang en de school 
is iedereen tevreden: het is mooi, 
praktisch en rustig.

Leuk om te vermelden: de 
Fontein is de Gezondste 
School, vindt de GGD 
Hollands Noorden. Daar zijn 
we natuurlijk trots op! Verder 
zijn we voorbeeldschool 
burgerschap door de manier 
waarop we omgaan met 
verschillende culturen. We 
zorgen voor een fijne en 

veilige omgeving waar kinderen alle 
ruimte krijgen om zichzelf te zijn en 
zich te ontwikkelen. 

Kindcentrum de Fontein

Inhoud

Alles is nieuw, wat een
heerlijke start!  

Ronald de Groot, 
directeur van de Fontein 

Bertje Doperwtje

Michelle van Nieuwenhoven 
en Jethro Nieuwenhuis

Kinderopvang en 
onderwijs onder  
één nieuw dak

Niemand valt 
buiten de boot 

Kindcentrum 
de Fontein

Dat geldt voor de ontwikkeling van de 
kinderen, van onze medewerkers, maar 
net zo goed voor de zorg voor een betere, 
schonere en meer sociale wereld. Het 
kind staat centraal. Ze kunnen bij ons 
ontdekken wie ze zijn, wat ze kunnen, 
willen en leuk vinden. Wij zien daarbij 
de uniekheid van ieder kind, we zien wie 
extra aandacht nodig heeft of wie we 
extra mogen uitdagen.

Klein Alkmaar is een betrokken en voor-
uitstrevende kinderopvang. Wij bouwen 

aan duurzame relaties met ouders, 
kinderen, collega’s en onze partners. 
Zo staan we schouder aan schouder en 
zorgen we samen voor onze kinderen 
en een betere wereld om ons heen. Wij 
maken bewuste keuzes voor een gezonde 
toekomst. Bij ons is iedereen welkom

De Fontein is een moderne basisschool. 
Het gemotiveerde team borgt de 
basiskennis door uitstekend onderwijs 
met goede resultaten. We zetten in op 
de taalvaardigheid van de kinderen en 
hun sociaal emotionele ontwikkeling. Dat 
doen we vanuit de programmas IPC en 
KiVa*. De Fontein biedt een goede basis 
voor het vervolgonderwijs.

Kom kennismaken met Kind- 
centrum De Fontein. Bel voor 
een afspraak (072 5115900) 
en we vertellen u alles over 
onze passie voor onderwijs 
en laten met trots onze 
vernieuwde gebouw zien.

* In IPC worden de zaak- 
vakken en expressie als 
betekenisvolle thema’s 
aangeboden. Dat leidt  
tot meer plezier en grote 
leerervaringen. KiVa is 
een methode voor positieve 
groepsontwikkeling wat 
bijdraagt aan een prettige sfeer.

Waarom de Fontein? 
De Fontein was de centrale  
plaats waar vroeger mensen 
elkaar ontmoetten. Dit willen  
wij als Kindcentrum de Fontein 
ook graag uitdragen.

Alles wat je samen 
doet wordt beter. • Alles onder één dak 

•	 Een	fijne	plek	van	0-12	jaar
• Leren in een prettige sfeer
• Naadloos van peuter- 

opvang naar onderwijs
• Gezondste school in 

Noord-Holland Noord 
(volgens de GGD) 

• Goede onderwijsresultaten
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Sinds 2 jaar is Ronald directeur 
van De Fontein, en hij heeft 
nog nooit zoveel veranderingen 
meegemaakt in zo’n korte tijd. En 
dat zegt wat, voor iemand met zo’n 
rijke loopbaan in het onderwijs 
als Ronald. Om te beginnen de 
verhuizingen. Of eigenlijk twee 
verhuizingen. Want tijdens de 
verbouwing van de school zaten 

alle klassen op een tijdelijke 
locatie, ‘maar daar moesten we 
acht dagen voor de vakantie weer 
uit, terug naar de Heilooërdijk.’ 
Het goede nieuws was wel dat het 
gebouw prachtig is verbouwd, dat 
alle stoelen, tafels en wat je verder 
vindt in een school spiksplinter-
nieuw zijn, en dat de kinderopvang 
nu in huis is. 
‘Dat het allemaal gelukt is, tot 
en met de ICT, laat zien hoe hard 
iedereen gewerkt heeft, en dat 
iedereen gelooft in de Fontein als 
kindcentrum waar kinderen van o 
tot 12 jaar meer dan welkom zijn.’

Als we een rustige plek voor ons 
gesprek zoeken, komen we terecht 
in de klas van groep 1/2, met 
prachtig nieuw meubilair. Ronald: 
‘Een mooi gebouw en een nieuwe 
inventaris zijn natuurlijk prachtig, 
maar je moet ook nog gewoon heel 
goed onderwijs verzorgen. En 
dat doen we. Onze scores bij de 
landelijke eindtoets in groep 8 zijn 

gemiddeld hoog en dat komt 
door de combinatie van vrij 
kleine groepen en leer-
krachten die de leerlingen 
stimuleren om het beste uit 
zichzelf te halen.
 

We besteden veel aandacht aan 
de basisvakken taal en rekenen 
en werken daarnaast met het 
International Primary Curriculum 
(IPC) waarin de overige vakken 
thematisch worden aangeboden. 
Met aansprekende thema’s zorgen 
we ervoor dat kinderen betrokken 
en enthousiast aan de slag gaan en 
heel veel kennis en vaardigheden 
opdoen.

Wat ik beslist moet noemen is KiVa. 
Dat is een programma dat zorgt 
voor veilige groepen en geen ruimte 
laat voor pesten. Dat is prettig voor 

Ronald de Groot werkte als gym- 
leraar, schooldirecteur en bestuurder 
voordat hij aan de slag ging op  
De Fontein. Naast zijn werk 
promoveerde hij als onderwijskun-
dige. ‘Het bestuur had de ambitie 
om van De Fontein een kindcentrum 
(KC) te maken, een plan waar ik me 
helemaal in kon vinden. En twee  
jaar later hebben we het met het 
team voor elkaar gekregen, hoe  
mooi is dat?’

‘Wat we met het team in 2 jaar 
     hebben bereikt, is fantastisch’

Ronald de Groot, directeur van de Fontein

Alles is nieuw: de tafels, de stoelen, 
de verrijdbare boekenkasten, de 
smartboards, de materialen, de 
lokalen… wanneer maak je dat nu 
mee in je loopbaan? Renske vindt 

het prachtig en de leerlingen ook. 
Het gebouw stond er al, maar is 
helemaal vernieuwbouwd zoals dat 
heet. Met veel licht en een installatie 
die frisse, schone lucht levert. En 
kleuren die zorgen voor een rustige, 
prettige sfeer.

Nu we een Kindcentrum zijn, heb je 
opeens meer collega’s. Dat is leuk, 
en dat je nu ook heel jonge kinderen 
in het gebouw tegenkomt, vindt 
iedereen prachtig. In de pauzes zie 
je de basisschoolleerlingen vaak bij 
het hek staan en dan hoor je “oh, wat 
lief” als ze de kleintjes zien.
Meer sfeer, gezelligheid, het zijn 
mooie extra’s bovenop waar het in 
een Kindcentrum om draait: een 
betere verbinding tussen opvang 
en school, doorlopende (leer)lijnen 
en vroegtijdige signalering zodat 
kinderen de ondersteuning en zorg 
krijgen die ze nodig hebben. 

‘De nieuwe formule betekent dat we 
een totaal-aanbod hebben’ 
Opvang en onderwijs onder één dak. 
Daardoor kunnen we het naschoolse 

aanbod van de school en de opvang 
op elkaar afstemmen waardoor we 
ook een rijk aanbod hebben buiten 
schooltijd. En met de peuters en 
kleuters in hetzelfde gebouw is 
de overgang naar groep 1 voor de 
kleintjes veel soepeler en fijner. 
Het mooie van een nieuw gebouw en 
een nieuwe manier van werken is 
dat je met z’n allen bespreekt hoe we 
het gaan aanpakken. Dat het lastiger 
is om overlegmomenten te vinden 
- de collega’s van de opvang werken 
tot laat in de middag - vinden we 
niet erg. Dat lossen we op.’

Renske Dijkstra heeft de kleuter-
groep 1/2. Ze leidt rond in haar 
mooie lokaal met nieuwe meubels. 
‘Ik studeerde orthopedagogisch 
wetenschappen, maar was op de 
pabo meer op mijn plek. Met jonge 
kinderen werken vind ik geweldig.’ 

Rond de school een grote 
speelplaats, een apart deel voor 
de kinderopvang, en een groene 
binnentuin. Met fontein natuurlijk!

Rustige kleuren voor een 
prettige sfeer in de klas.

kinderen en leerkrachten en het is een 
belangrijke voorwaarde om te leren. 
Dubbel voordeel dus. En dat we door de 
GGD zijn uitgeroepen tot gezondste school 
van Noord-Holland-Noord, daar zijn we 
natuurlijk ook heel trots op!’ 

Ronalds plannen met de school? ‘Laten 
zien dat de Fontein een geweldige plek 
is voor kinderen van 0 t/m 12 jaar. Een 
betere start kun je je kind niet wensen.’

Alles is nieuw, 
wat een heerlijke 
start!
Renske Dijkstra

Waar het in een  
kindcentrum om draait: 

een betere  
verbinding  
tussen opvang  
en school 

door de GGD zijn uitgeroepen tot 

gezondste school van  
Noord-Holland-Noord

Met actuele thema’s zorgen  
we ervoor dat kinderen

betrokken en 
enthousiast aan  
de slag gaan

Nieuwe bibliotheek grenzend aan de prachtige binnentuin.

Een fijne gemixte school. 
Heel goed dat kinderen ook met kinderen van 
andere culturen omgaan. Leraren spelen hier 
goed op in. Mijn kind gaat met plezier naar 
school en wij zijn zeer tevreden

Over de Fontein

Ik leer er goed van en ze helpen mij ook 

Want voor iemand die graag dierenarts
wil worden moet ik wel mijn best doen
en daar helpen ze mij mee.
ik ben daar super trots op!
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Met zijn groene klompen, korte 
broek en groen shirt was Bertje 
Doperwtje, de bekende Alkmaarse 
zanger, al helemaal Gi-Ga Groen, 
zijn optreden bij ons op was een 
Gi-Ga groot succes.

In de aula zaten alle leerlingen op 
de grond, de kleintjes vooraan, en 
die klapten 
en zongen 
het hardste 
mee met de 
grappige 
liedjes van 
Bert. Eerst 
speelde 
hij zacht, 
dan wat harder, en opeens, in het 
lied over de koe, heel hard: BOE! 
De kinderen deden hun handen 
voor hun oren, maar ze vonden het 
prachtig en zongen mee: BOE! BOE!

En als de kont van de koe nou daar 
zit waar normaal de kop zit? vroeg 
Bert. De kinderen verzonnen prach-
tige antwoorden, maar het was zo 
simpel: dan staat-ie achterstevoren! 
En daarna kwam nog een lied over 
een komkommer, een krokodil. Heel 
zacht, wat harder… en dan opeens 
LEKKER HARD!

Dat was een mooi optreden in de 
aula. Daarna ging Bert naar groep 8 
voor een interview. De kinderen van 
juf Ellis hadden wel 16 vragen voor 
Bert. Waarom hij zo heet? Die naam 
heb ik van mijn dochter gekregen, 
zei Bert. Mijn gewone naam? Die ben 
ik vergeten. En of ik altijd dezelfde 
kleren aan heb? Ik heb een aantal 
pakjes hoor, maak je geen zorgen. 
Waarom ik dit ben gaan doen? Nou, 
zei Bert, ik hou van gitaarspelen, 
en van zingen. En mensen vinden 
het leuk. En als ze het niet leuk 
vinden, is het ook goed. Of Bert 
een baas heeft, wilden de kinderen 

weten. Nou, zei Bert, een 
baas heb je helemaal niet 
nodig. Als je aan het werk 
wil, en een baan zoekt, dan 
zoek je eigenlijk iemand die jou 
gaat vertellen wat jij moet 
doen. Waarom? Ga 
nou iets doen waar 
jij gelukkig van 

wordt 
en waar 
andere 
mensen 
gelukkig 

van worden. Dat 
is het mooiste 
wat er is.
Bert 
is niet 
alleen 

giga-grappig, 
hij zet de kinderen en de 
grote mensen ook aan het denken. 
Ieder doperwtje is weer anders, 
zegt Bert. Dat is met mensen ook, 
we zijn allemaal verschillend, maar 
wel gelijkwaardig. Over zijn moeder 
van 91 zei Bert hele lieve dingen. En 
hij vroeg de kinderen wie de liefste 
moeder van de hele wereld had. 
Nou, alle handen gingen omhoog. 
Muziek is belangrijk, zei Bert. Met 
muziek maak je beide hersenhelften 
wakker, je gaat meezingen en 

dansen. Grote mensen misschien niet, zei Bert. 
Die schamen zich een beetje. Kinderen 

hebben daar geen last van. 
Bert vertelde over de Langestraat, 
waar hij vaak staat te spelen en te 
zingen. Mijn podium is 410 meter 

breed, da’s veel meer dan Beyoncé 
heeft! De kinderen hadden nog veel 

meer vragen, maar Bert moest verder. 
Dank je wel Bert!

Creatief met taal, dat is Bertje. En met 
muziek! Je zag dat zijn liedjes de kinderen 
vrolijk maakten, ze kregen zin om ook aan 

de slag te gaan met leuke en mooie teksten 
en liedjes. En dat vinden we belangrijk op De 
Fontein. Lekker aan de slag met taal, dat is leuk 
en je leert er een boel van! 

Bertje Doperwtje op de Fontein: 

Kinderopvang 
en onderwijs 
onder één nieuw dak

Een	veilige	en	stabiele	basis	voor	kinderen	van	0	-	12	jaar

‘Wat ziet het er mooi uit, fijne lichte, 
rustige kleuren, de tafels, stoelen, 
allemaal nieuw! Als we ouders 
rondleiden in onze nieuwe locatie 
in de Fontein vindt iedereen het 
prachtig en dat is het ook. We zijn 
een vestiging in ontwikkeling en 
maken hier een prachtige start. Nog 
iets wat iedereen opvalt: de rust en 
de goede sfeer. Heel Zen, horen we 
wel eens. Dat is het resultaat van 
onze pedagogische aanpak.’
Als we Aaltje en Robin spreken in 
het lokaal naast de kinderopvang, 
blijft Minka bij de kinderen. Ze is 
afgestudeerd pedagoog en heeft veel 
ervaring met de allerjongsten. Ze 

is met Aaltje het vaste gezicht op de 
groep. Aaltje is een ervaren peda-
gogisch professional en KIJK!-spe-
cialist. Manager 
kinderopvang Robin 
de Haan vertelt: 
‘Met het programma 
KIJK! volgen we 
de kinderen, dat is 
voor de mensen op 
de groep én voor 
de ouders een geweldige manier 
om hun ontwikkeling te volgen. Zo 
houden we de vinger aan de pols.’ 

Aaltje: ‘Waarom ik dit werk doe? Ik 
vind het prachtig om te doen, vooral 

Pedagogisch medewerker Aaltje Komen, manager kinderopvang Robin 
de Haan en de collega’s van Klein Alkmaar zijn blij met de reactie van de 
ouders, en ze werken er ook hard voor. Zo is het met alles wat goed loopt: 
dat is het resultaat van goed opgeleide en ervaren medewerkers, vertrou-
wen in elkaar en iedere dag hard werken. 

om te zien dat het goed gaat met de 
kinderen, want dan gaat het ook 
goed met de ouders. We krijgen veel 

vragen van 
mama’s en 
papa’s over 
bijvoorbeeld 
opvoeden, 
of slapen. 
Vragen 
die je niet 

zo gauw op het consultatiebureau 
stelt, bovendien kom je daar niet zo 
vaak; ons zie je een paar keer per 
week. Als je dan ziet dat ouders met 
onze antwoorden verder komen, 
en bijvoorbeeld beter omgaan met 
borstvoeding, beter slapen met het 
hele gezin, dan zijn wij blij. Minka 
heeft heel veel ervaring met baby’s 
en ik heb zelf drie kinderen dus 
wij weten heel goed dat het voor 
ouders niet eenvoudig is om een of 
meer banen te combineren met het 
opvoeden van kinderen.’

Het voordeel van voor- en 
naschoolse opvang en onderwijs 
samen onder één dak? 

Robin: ‘De overgang van de 
opvang naar de basisschool 
is een stuk gemakkelijker, 
want de kinderen kennen 

de juffen en het gebouw al. 
Verder leren we van veel van 
elkaar. En dat in een vernieuwd 
gebouw: voor iedereen een 
prachtige nieuwe start.’

Gi-Ga leuk!

Lekker aan de slag met taal, 
dat is leuk en je leert 
er een boel van! 

Gi-Ga groen:

Kampioen voorlezen op 
Kindcentrum de Fontein

Gezellige, sfeervolle opvang

met aandacht  
voor ieder kind

“De overgang van de opvang 

naar de basisschool is 
een stuk gemakkelijker”

‘Ik vind het wel een beetje eng’, zegt de Kampioen Voorlezen van Nederland, 
als ze naar het podium loopt. ‘Toe maar’, zeggen de kinderen, ‘we helpen je’. Ze 
spreken met juf Anneke af dat ze ‘STOP’ roepen als ze weten hoe het beter kan.

Als ze in haar Gi-Ga-groene stoel zit, begint ze zachtjes te lezen, maar ze 
kijkt niet naar de kinderen. ‘STOP!’ roepen die. Vingers gaan omhoog: ‘Kijk 
ons maar aan.’ Dat doet ze, maar ze leest heel zachtjes... ‘STOP, lees maar 
wat harder voor, dan horen we u beter.’ En zo gaat het nog een paar keer als 
de vrouw met de hoed heeele lange pauzes maakt, of heel HARD voorleest. Ze 
lijkt Bertje Doperwtje wel, die kon ook zo hard. De kinderen helpen haar, en 
dan komt het in orde, want ze kan echt heel goed voorlezen. Gi-ga goed.
Ze leest het begin van een boek dat ze zelf heeft geschreven. Het gaat over 
Luna en Tommy die zomaar het beeldscherm van een computer binnenstap-
pen en spannende avonturen beleven. Of het goed afloopt? Dat weten de 
kinderen van groep 5, want die gaan het boek lezen!

Na het voorlezen krijgen alle klassen van meester Ronald een boek. De kinde-
ren zingen het Gi-Ga-Groen lied mee, en dan is het leesfeest echt begonnen. 
In hun klas gaan de kinderen zelf voorlezen. En de beste voorlezers doen 
mee met de voorleeswedstrijd. De vrouw met 
de mooie hoed, die zo goed kan voorlezen, en 
leesjuf Emma zitten in de jury. Spannend!

Luna en Tommy en 
hun avonturen in de 

computerwereld is 
het eerste kinderboek 

van Martine Faber. 
Ze schreef eerder 

een thriller en 
toneelstukken. 

 
Over de Fontein

Ik vind het leuk omdat je jezelf mag zijn

je kan over dingen praten en je hoeft niet  
bang voor de juf of meester te zijn en de  
lessen die zij geven is altijd leuk.

Het viel ons op dat de directie en leraren waarmee we kennis 
maakten een hecht team vormden met veel positieve energie. 

De taalachterstand van M. werd helemaal
weggewerkt. Hij kreeg er een rugzak vol
vertrouwen voor terug.
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Eén vertrouwde plek voor kinderen van 0 t/m 12 jaar.  
Heerlijk voor de kids, 
een uitkomst voor 
de mama’s en papa’s.

Het voordeel van een kindcentrum 
voor de kinderen? Daar hoeft 
Michelle geen moment over na te 
denken. ‘Kinderen vanaf 0 jaar 
komen bij ons binnen in een veilige 
omgeving. Ze zijn vertrouwd met de 
begeleiders, de andere kinderen, het 
gebouw. Daardoor maken ze, als ze 
vier jaar zijn, makkelijk de overstap 
naar het basisonderwijs, zonder 
drempels en dus zonder pauze 
in hun ontwikkeling. Jethro valt 
Michelle bij: ‘Het is voor het kind 
én voor de ouders heel praktisch, 

gedoe met voor- en naschoolse 
opvang op de ene plek en onderwijs 
ergens anders. Bovendien hebben 
we een opvoedspreekuur, en een 
fysiotherapeut en een logopedist in 
huis.’ Michelle vult aan: ‘Pedago-
gisch medewerkers en leerkrachten 
vertellen elkaar dagelijks hoe het 
gaat met de kinderen, je kunt je 
voorstellen hoe prettig dat is voor 
iedereen. Als er iets is, weet je het 

meteen en ben je in staat er op in te 
spelen. Prettig én heel leerzaam.’

Dat voor- en naschoolse opvang 
en onderwijs in een kindcentrum 
zo met elkaar verbonden zijn, 
zorgt ervoor dat de partijen die nu 
onder één dak werken, elkaar beter 
begrijpen en dus nauwer met elkaar 
samenwerken. Van wetten en regels 
die voor het onderwijs weer anders 
zijn dan die voor opvang, tot en met 
onderwijskundige en pedagogische 
inzichten.

Michelle: ‘We kijken vooral naar de 
overeenkomsten, veel meer dan 
naar de verschillen. We hebben 
dezelfde ambitie en kijken naar 
wat kan, altijd vanuit het kind. Het 
zijn de volwassenen die het moei-
lijk maken met wetten en regels, 
maar als je met elkaar vindt dat 
het om het kind draait, kijk je 
anders naar zaken als bestuurlijke 
verantwoordelijkheid en geld. 
Als het gaat om de huisvesting, 
werken we heel goed samen met de 
gemeente Alkmaar. De Gemeente 
Alkmaar ziet de voordelen van 
onze aanpak en steunt ons.’

Jethro: ‘We zijn verschillende 
organisaties, maar hebben dezelfde 
duidelijke doelstelling die we in het 
vernieuwde gebouw in de praktijk 
brengen. Doorlopende lijnen van 
opvang naar onderwijs en zorg. We 
spreken dezelfde taal, en trekken 
gezamenlijk op om de kinderen een 
geweldige tijd te bieden, voor school, 
in de klas en na de school. Dat is goed 
voor de kinderen én voor hun ouders.’ 
Michelle: ‘Dat we de verschillende 

werelden samenbrengen, is ook 
een verrijking voor pedagogisch 
medewerkers, intern begeleiders en 
leerkrachten. We worden er allemaal 

deskundiger en dus beter van.’ In 
2019 startten Kiddies en SKOA hun 
samenwerking die zij baseerden 
op een gedeelde visie op pedago-
gische inhoud en duurzaamheid. 
Inmiddels zijn beide organisaties 
samen als Klein Alkmaar verder 
gegaan. Vanuit een rijke historie is 
de blik vol vertrouwen gericht op 
de toekomst. Michelle van Nieu-
wenhoven is directeur-bestuurder 
van Klein Alkmaar.

Jethro Nieuwen-
huis werkte in 
diverse functies 
bij gemeenten als 
Heemskerk, Bever-
wijk en Alkmaar 
voordat hij vorig 

jaar directeur Bedrijfsvoering 
werd bij Ronduit Onderwijs, nu is 
hij er waarnemend bestuurder. 

Michelle 
directeur-bestuurder 
Klein Alkmaar

Jethro 
bestuurder van 

de stichting Ronduit

Michelle van Nieuwenhoven 
en Jethro Nieuwenhuis

In een Kindcentrum werken kinderopvang en onderwijs nauw samen.  
Dat betekent doorlopende leerlijnen voor het kind, één adres voor ouders  
en directe toegang tot laagdrempelige basiszorg (zoals fysiotherapie, 
logopedie en een opvoedspreekuur). Je vindt Kindcentrum de Fontein in  
het vernieuwde gebouw aan de Heiloöerdijk. Ronduit Onderwijs en  
Klein Alkmaar werken samen in als Kindcentrum.

werken we heel goed samen  
met de gemeente Alkmaar. 

De Gemeente 
Alkmaar ziet de 
voordelen van  
onze aanpak en 
steunt ons.’

We hebben dezelfde ambitie  
en kijken naar wat kan,

altijd vanuit  
het kind. 

We spreken dezelfde taal, en trekken gezamenlijk 
op om de kinderen een geweldige tijd te bieden, 

voor school, in de klas  
en na de school

‘Niemand valt 
buiten de boot’
De brede blik op het onderwijs  
van wethouder Ad Jongenelen
De Alkmaarse wethouder van 
onderwijs heeft een uitgesproken 
mening over talenten en onderwijs. 
‘Iedereen is intelligent op haar of 
zijn eigen niveau. Goed onderwijs 
houdt daar rekening mee en zorgt 
ervoor dat kinderen later in het 
leven hun weg weten te vinden en 
gelukkig worden.’

Dat Ad Jongenelen het talent van 
kinderen op waarde weet te schat-
ten, liet hij zien als wethouder in 
zijn vorige gemeente, Dijk en Waard. 
Hij vroeg namelijk de leerlingen van 

groep 8 om een ontwerp te maken 
voor een nieuw woongebouw. ‘Ik wil 
gebruik maken van de creativiteit 
van de kinderen. We moeten de 
jeugd betrekken bij de beslissingen 
die we vandaag nemen over de 
toekomst, die natuurlijk vooral hun 
toekomst is. Kinderen hebben geen 
oogkleppen, maar een mooie brede 
blik op de wereld.’

Hoewel de wethouder Jongenelen 
zelf niet in het onderwijs heeft 
gewerkt, is zijn passie ervoor 
duidelijk. Zijn voorgangster, die Ad 

Jongenelen bij zijn aantreden vroeg 
‘Zorg je goed voor mijn kinderen?’, 
hoeft zich geen zorgen te maken.

Wethouder Jongenelen zijn ambitie 
is duidelijk: ‘Niemand valt 
buiten de boot, en iedereen 
moet kunnen worden wat 
hij wil. Wat dan niet helpt, 
is dat volwassenen polari-
seren, zij denken in vakjes, 
achtergronden, kleuren. 
Kijk eens rond op een basis-
school, daar zit iedereen bij elkaar, 
werkt en leert samen. Waarom kan 
dat na groep 8 niet zo blijven? Als 
we een klimaat weten te creëren 
waarin die tolerantie blijft, ook na 
de basisschool, dan krijgen we een 
heel andere wereld.’ 
Over De Fontein: ‘Laat ik om te 
beginnen zeggen dat ik ongelooflijk 
veel respect heb voor de mensen 
die in het onderwijs werken. Ik 
neem mijn hoed voor hen af. Wat 
het nieuwe kindcentrum betreft: 

het biedt kinderen de gelegenheid 
om langer bij elkaar te zijn doordat 
er voor-, tussen- en naschoolse 
opvang is. Het gebouw is prachtig 
verbouwd en de buitenruimte is 

megagroot met alle kansen voor 
een groen schoolplein. Laten we 
de kinderen vragen hoe ze dat 
het liefst ingericht willen hebben. 
De gemeente Alkmaar heeft een 
prijs gewonnen als groenste stad 
van Nederland. Ontstenen is het 
motto – waarom zou je bijvoorbeeld 
kinderen niet hun eigen groente 
laten verbouwen, zodat zij zelf 
kunnen zien waar winterwortels 
vandaan komen.’

Kinderen hebben geen oogkleppen, 
maar een mooie brede
blik op de wereld.’

fotostudio natzijl

Puzzel



Kinderopvang Klein Alkmaar en 
openbare basisschool de Fontein 
zijn samen het nieuwe kindcen-
trum de Fontein. De eerdere 
samenwerking, onderwijs en 
peuteropvang, is uitgebreid met 
dagopvang en BSO. Op deze 
manier heeft Alkmaar een uniek 
en volwaardig kindcentrum De 

partners borgen een optimale 
ononderbroken ontwikkel- en 
leerlijn voor kinderen uit Overdie.

De samenwerking kenmerkt 
zich door te werken vanuit één 
gedeelde visie op pedagogische 
aanpak, de sociaal emotionele 
ontwikkeling van kinderen 

en leerlingen, maar ook door 
gezamenlijke scholing en (visie-)
ontwikkeling. Kindcentrum de 
Fontein geeft de partners de 
mogelijkheid elkaar aan te vullen 
en meer waarde te bieden voor 
de ontwikkeling van de kinderen 
in BSO en de leerlingen op de 
basisschool.

Het nieuwe kindcentrum de Fontein
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     Ben je benieuwd 
kom gerust een keer kijken! 

Kindcentrum de Fontein 

Kindcentrum de Fontein is onderdeel 
van Ronduit en Klein Alkmaar. Ronduit 
heeft 18 locaties voor basisonderwijs  

in Alkmaar samen met 9 De Spinakervesti-
gingen verzorgen wij het speciaal onderwijs 

voor leerlingen van 4 tot 18 jaar. Onze scholen 
bevorderen een ondernemende houding bij 

jongeren en kinderen en dragen bij aan een actieve 
en kritische levensstijl, plezier in eigen kunnen en het 

ontwikkelen van talenten. We staan voor: een veilig 
fundament voor een leven lang leren.

Klein Alkmaar heeft 32 vestingen verspreid  
over alle wijken van Alkmaar. Wij bieden kinder- 

opvang, peuteropvang en buitenschoolse opvang  
en werken intensief samen met het onderwijs. 
Zo werken wij aan blije, gezonde kinderen met 

aandacht voor de wereld om hen heen.

 Kindcentrum

de Fontein

Colofon
De ouders van de kinderen op de foto’s 
hebben ons toestemming gegeven om 
de foto’s te gebruiken. Dank! Verder 
bedanken we iedereen die mee heeft 
gewerkt aan deze krant.

Samenstelling
Ronald de Groot (directeur obs de Fontein)
Michelle van Nieuwenhoven (directeur-bestuurder Klein Alkmaar)
Machteld Schol-communicatieadviseur Klein Alkmaar
Guus Pastijn (M-fuel Onderwijsmarketing)

Interviews en teksten Dolf Weverink

Fotografie Guido Dijkstra, Dolf Weverink
 
Vormgeving en druk Indrukwekkend in communicatie

Oplage: 2000 ex

Heilooërdijk 136
1814 LS Alkmaar 
072 5115900
info@kleinalkmaar.nl 
directiefontein@ronduitonderwijs.nl 

www.kleinalkmaar.nl 
www.fontein-alkmaar.nl


